



TAEKWONDO CANADA

TC BOD Draft Minutes
June 21/2015 5:40pm

Present : Master In Kyung Kim, GM Young Choung, GM Jay Park, Dasha Peregoudova, Martin Desjardins, Master Tony Nippard, Rebecca Khoury (CEO) Kathy Pyke

Regrets: Dan Thorton

Introduction of Guest: Mr. Patrice Brunet – Legal Advisor TC.
Mr, Brunet attending as approved guest for this BOD June 21st 2015 and SGM meeting Sunday June 22, 2015.

Approval of Agenda: motion by Grand Master Young Choung and seconded by Grand Master Jay Park - all in favour – carried.

Declaration of Conflict of Interest – declared by Kathy Pyke – will not participate in

Procès-verbal du conseil d'administration –
Taekwondo Canada
Le 21 juin 2015, à 17 h 40

Appel
Maître In Kyung Kim
Grandmaître Young Choung
Grandmaître Jay Park
Dasha Peregoudova
Martin Desjardins
Maître Tony Nippard
Rebecca Khoury (PDG)
Katy Pyke

Absent
Dan Thornton

Introduction d'Invité: M. Patrice Brunet -
Conseiller juridique du TC.
M. Brunet assister comme invité approuvé pour cette CA le 21 Juin 2015 et réunion AGE Dimanche, le 22 Juin 2015.

Motion pour l'adoption de l'ordre du jour:
Grandmaître Young Choung
Appuyée par : Grandmaître Jay Park
Tous en faveur - adoptée.

Déclaration de conflits d'intérêts - déclarée par Kathy Pyke – elle ne participera pas à une



Canadian
Heritage
Sport Canada

Patrimoine
canadien



Coaching
Association
of Canada





TAEKWONDO CANADA

conversation or vote re the discipline panel review motions on Mike Ives, Jae Park and Jean Faucher.

conversation ou vote concernant le panneau de discipline examen des propositions sur Mike Ives, Jae Park et Jean Faucher.

A lengthy discussion involving the discipline motions took place. The board was engaged with the legal advisor on the explanation of the step by step process of this Harassment and Abuse case. Mr. Brunet explained the motion was extracted from the bylaws so that not to contravene our own bylaws which included notice of suspension and the fine in the amount of \$1500. Dasha requested the minutes to reflect the lengthy discussion and that the motions were carefully considered.

Une longue discussion impliquant les propositions de discipline a eu lieu. Le conseil a été engagé avec le conseiller juridique sur l'explication du processus étape par étape de ce cas d'harcèlement et abus. M. Brunet a expliqué la proposition a été extrait des statuts afin de ne pas contrevenir à nos propres règlements qui comprenait avis de suspension et l'amende au montant de 1500 \$. Dasha a demandé que les minutes afin de refléter la longue discussion et que les propositions ont été soigneusement examinés.

Motion on Jae Park

La motion sur Jae Park

CONSIDERING the Discipline Panel's decision dated May 26th, 2015 regarding Mr. Jae Park, recommending that the suspension be lifted until the receipt of an apology letter,

Compte tenu de la décision du Panneau daté le 26 mai, 2015 concernant M. Jae Park, recommandant que la suspension est levée qu'après la réception d'une lettre d'excuses,

CONSIDERING that, as of this day, no apology letter has been formulated by Mr. Park towards Ms. Pyke, and that there is no indication that one is forthcoming,

CONSIDERANT que, à compter de ce jour, aucune lettre d'excuses a été formulée par M. Park vers Mme Pyke, et qu'il n'y a aucune indication que l'on est imminente,



Canadian
Heritage
Sport Canada

Patrimoine
canadien



Coaching
Association
of Canada





TAEKWONDO CANADA

CONSIDERING that the Board of Directors is in agreement with the general conclusions of the Discipline Panel's findings,

Considérant que le Conseil d'administration est en accord avec les conclusions générales des conclusions du Panneau de de discipline,

CONSIDERING article 3.06.3 of Taekwondo Canada's ByLaws, BE IT RESOLVED that Taekwondo Canada consider suspending Mr. Jae Park for an indefinite period of time, until the conditions set in the Discipline Panel's conclusions dated May 26th 2015 are met, and directs the Chair to provide Mr. Park with the 20-day notice of suspension along with the notice of fine in the amount of \$1,500. Motion by Kim In Kyung 2nd by Dasha all in favour – motion carried

Compte tenue de l'article 3.06.3 des règlements de Taekwondo Canada, IL EST RÉSOLU que Taekwondo Canada d'envisager de suspendre M. Jae Park pour une période de temps indéfinie, jusqu'à ce que les conditions énoncées dans les conclusions du Panneau de discipline en date du 26 mai 2015 sont remplies, et dirige le président de fournir M. Park l'avis de 20 jours de suspension avec l'avis de l'amende au montant de 1500 \$. Motion présentée par Kim In Kyung, appuyé par Dasha, tous en faveur - proposition adopté.

Motion on Jean Faucher:

La motion sur Jean Faucher :

CONSIDERING the Discipline Panel's decision dated May 20th, 2015 regarding Mr. Jean Faucher, and consider the recommendation of Taekwondo Canada's Discipline Panel to suspend Mr. Faucher for a period of one year, from March 2nd 2015 until March 2nd 2016,

Compte tenue de la decision du Panneau de discipline en date du 20 mai 2015 concernant M. Jean Faucher, et de considérer la recommandation du Panneau de discipline de Taekwondo Canada de suspendre M. Faucher pour une période d'un an, à partir du 2 Mars 2015 au 2 Mars 2016,

CONSIDERING article 3.06.3 of Taekwondo

Compte tenue de l'article 3.06.3 des



Canadian
Heritage
Sport Canada

Patrimoine
canadien



Coaching
Association
of Canada





TAEKWONDO CANADA

Canada's ByLaws, BE IT RESOLVED that Taekwondo Canada consider suspending Mr. Jean Faucher for a period of one

year, from March 2nd 2015 until March 2nd 2016 and directs the Chair to provide Mr. Faucher with the 20-day notice of suspension along with the notice of fine in the amount of \$1,500.

règlements de Taekwondo Canada, IL EST RÉSOLU que Taekwondo Canada d'envisager de suspendre M. Jean Faucher pour une période d'une année, à partir du 2 Mars 2015 au 2 Mars 2016 et dirige le president de fournir à M. Faucher l'avis de 20 jours de suspension avec l'avis de l'amende au montant de 1500 \$.

Motion by Kim In Kyung 2nd by Grand Master Young Choung
Martin Desjardins opposed - Motion carried

Motion : Kim In Kyung
Appuyée par : Grandmaître Young Choung
Martin Desjardins oppose
Motion adoptée

Adjournment: 7:10pm

Ajournement: 19 h 10



Canadian
Heritage
Sport Canada

Patrimoine
canadien



Coaching
Association
of Canada

